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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„idén is marad az olasz bordömping? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom . ,

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Frakció képviselő i már többször szót emeltek a bor és szőlőtermelő gazdák helyzete
miatt, köztük legutóbb jómagam tettem fel Önnek a kérdést napirend utáni felszólalá s
formájában, amelyre azóta sem érkezett válasz . A probléma Ön előtt is ismert, mivel
korábban külön albizottság is alakult, illetve miniszteri biztos is kinevezésre került az ágaza t
problémáinak felfedésére és megoldására, mégsem történt érdemi el őrelépés, pedig négy évük
már volt rá .

A legnagyobb problémát továbbra is az Olaszországból származó borok jelentik, amelyek a z
előző években is elárasztották a magyar piacot, és nagy eséllyel az idei évben sem tudju k
határainkon kívül tartani a becsületes gazdákat tönkretevő dömping bort, holott tudjuk, milyen
katasztrofális hatással volt ez korábban a hazai sz őlő- és borárakra.

Igaz, az utóbbi időben ismét szárnyra kaptak hírek, miszerint dolgozik a Minisztérium a
Hegyközségek Nemzeti Tanácsával egy olyan szabályozási és támogatási csomagon, amelytő l
a megoldást remélik . Részleteket senki nem tud róla, pedig egy-két hónap múlva itt a szüret,
és a gazdák aggódva tekintenek a jövőbe, hogy a piac túltelítettsége miatt tudnak-e szabadulni
a pincékben maradt boraiktól, úgy, hogy már a következ ő év termését várják, valamint kérdés,
hogy kemény munkájuk idei gyümölcse ismét kárba vész-e .



Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt négy év tétlensége épp elég volt számukra, ezért kérdezem, hogy mikorr a
várhatják a gazdák a probléma valós megoldását, mikor ér véget az ígérgetés és
látszatmegoldások id őszaka?

Milyen hathatós lépéseket tesznek még a szüret megkezdése el őtt, hogy megálljt
parancsoljanak a becsületes magyar gazdákat tönkretev ő borbehozatalnak, hogy az az
idei évben már ne törje le a felvásárlói árakat?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . július 11 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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